
RADA OSIEDLA „SADYBA” 

MSM „ENERGETYKA” 
ul. Konstancińska 3, 02-942 Warszawa 

 
 
 
 
 
 
 

 

ZAWIADOMIENIE 
 

 

Uprzejmie zawiadamiam, że 21 listopada (czwartek) 2019 r. o godz. 18.00 w siedzibie Rady Osiedla 

„Sadyba” przy ul. Konstancińskiej 3 odbędzie się posiedzenie Komisji Samorządowej i Infrastruktury Rady 

Osiedla „Sadyba” MSM „Energetyka”. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Samorządowej i Infrastruktury  

w dniu 17 października 2019 r. 

3. Ocena sprawozdania Administracji Osiedla Sadyba za III  kwartały. 

4. Stanowisko Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie przywrócenia na Osiedlu Sadyba 

stanowiska „Zastępca Kierownika Administracji Osiedla Sadyba ds. Technicznych”. 

5. Stanowisko Komisji Samorządowej i Infrastruktury w sprawie wniosku Kierownika Administracji 

Osiedla Sadyba o rozwiązanie umowy o pracę  z  Zastępcą Kierownika Administracji Osiedla Sadyba 

ds. finansowo - księgowych – Główną Księgową. 

6. Wystąpienie do Komisji Rewizyjnej Rady Osiedla o przedstawienie na następnym posiedzeniu 

plenarnym Rady Osiedla Sadyba informacji o stanie realizacji Uchwał podjętych przez Rady Domów – 

Nieruchomości Osiedla Sadyba w latach 2017 i 2018 – wykaz uchwał przygotowany  przez Dział 

Samorządowy Administracji Osiedla Sadyba. 

7. Informacja Administracji Osiedla Sadyba w sprawie dalszego użytkowania garażu podziemnego przy ul. 

Konstancińskiej 3 i jak zostaną sfinansowane niedobory w pokryciu kosztów eksploatacji tego garażu. 

8. Informacja Administracji Osiedla „Sadyby o postępie prac w sprawach: 

- ELART – jak jest realizowane polecenie służbowe Zarządu MSM „Energetyka” z dnia 5 lipca 2019 r. 

zał. 1 

- wieczystego użytkowania terenów użytkowanych przez szkołę i przedszkole 

-parkingów komercyjnych na Osiedlu Sadyba w świetle obowiązujących przepisów prawa 

spółdzielczego i prawa  o spółdzielniach mieszkaniowych. 

9. Informacja Administracji Osiedla Sadyba o świadczeniu przez firmę ELART usług, za które Osiedle nie 

płaci. 

10. Informacja Administracji Osiedla Sadyba o działalności na terenie Osiedla Sadyba Grupy 

Bezpieczeństwa.  

11. Sprawy różne związane z funkcjonowaniem Osiedla Sadyba, np. strona internetowa. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

14.11.2019 r. 

        Z wyrazami szacunku 

 

      Przewodniczący Komisji Samorządowej i Infrastruktury 

                                                                                         Rady Osiedla „Sadyba” 

                                                                                                /-/ Bogdan Szurmak 

                                             



 

   

 


